
Bestyrelsesmøde,	mandag	den	20.	februar	2017	i	ABC	

	

Tilstede:	Thomas,	Morten,	Marie,	Susan,	Henrik	og	Marlene	

	

1)	Drøftelse	af	huslejesagen.	Rune	Dybvad	og	Mathias	Haulund	deltager	i	dette	punkt.	

Der	er	kommet	henvendelser	og	input	fra	mange	aktører,	som	har	vist		interesse	i	sagen.	
Sagen	er	også	blevet	rejst	i	Københavns	Kommunes	Kultur-	og	Fritidsudvalg,	hvor	det	er	
blevet	vedtaget	at	forvaltningen	skal	gå	i	dialog	med	pensionskassen	og	med	os	med	henblik	
på	at	finde	en	løsning.		Eva	Kartholm	fra	forvaltningen	har	derfor	rettet	henvendelse	til	
pensionskassen,	og	afventer	svar.	Vi	forventer	et	snarligt	møde	med	pensionskassen,	Eva	
Kartholm	og	Rune	Dybvad.			

Vi	vedtog	også,	at	vi	vil	forsøge	at	få	et	debatmøde	i	stand,	hvor	til	der	bliver	lagt	vægt	på,	at	
Københavns	kommune	generelt	har	skåret	ned	på	drift	tilskuddet		til	deres	foreninger.	
Mathias	vil	gå	videre	med	forslaget	til	kolleger	i	DGI,	som	vil	vurdere,	hvordan	sådan	et	møde	
bedst	arrangeres,	samt	skrive	et	oplæg.	Fra	ABC	er	Henrik	tovholder	på	arrangementet.			

	

2)	Orientering/drøftelse	af	netværkssamarbejde	med	KBK,	BC	37	og	VBC	

D.	23.	januar	var	Thomas	til	netværksmøde,	hvor	vi	drøftede	mulige	samarbejder	og	
udvekslede	erfaring,	bl.a.	mht.	udfordringerne	ved	ikke	at	have	en	kommunal	hal	til	rådighed.		
Det	var	på	forhånd	aftalt,	at	indholdet	af	drøftelserne	var	fortrolige,	og	kun	måtte	videregives	
til	bestyrelsesmedlemmer.	
	

	

3)	Godkendelse	af	referat	fra	sidste	bestyrelsesmøde	

Godkendt.	

	

4)	Nyt	fra	kontoret	

Der	var	et	par	detaljer	om	bankskiftet.	
Kirsten	har	ferie	i	slutningen	af	februar,	og	Martin	afløser.	
Marianne	Heller,	den	eksterne	revisor	kommer	den	27/2,	og	vi	forventer	at	have	regnskabet	



klar	i	løbet	af	et	par	uger.	Vi	vil	desuden	holde	et	møde	med	Marianne,	hvor	Kirsten,	Marie	og	
Thomas	deltager.	Formålet	er	at	få	ryddet	ud	i	kontoplanen.	

	

5)	Axels	arbejdsopgaver	

Axel	er	trådt	ud	af	bestyrelsen,	og	det	blev	derfor	drøftet,	hvordan	hans	opgaver	skal	
varetages.	Da	ingen	af	os	har	noget	bud	på	et	nyt	medlem,	der	kunne	indlemmes	i	bestyrelsen	
som	erstatning,	blev	det	besluttet,	at	Marie	varetager	Axels	klubmodulopgaver,	og	Thomas	
står	for	økonomiopfølgningen.	

	

6)	Økonomiopfølgning	pr.	31/1-17	

Der	er	som	forventet	fremgang	i	indtægterne	fra	børn	og	unge.	Til	gengæld	er	indtægterne	fra	
voksne	medlemmer	lavere	end	budgetteret.	En	del	af	forklaringen	kan	være,	at	nogle	af	
medlemmerne	ikke	har	betalt	deres	kontingent	til	tiden,	men	det	er	en	post,	vi	skal	være	obs.	
på.	

	

7)	Drøftelse	af	budgettet	for	2017	

	Der	blev	enighed	om	de	sidste	af	budgetposterne,	sådan	at	budgettet	nu	er	færdigt.	

	

8)	Drift	af	cafeen	

Det	blev	drøftet.	To	medlemmer	havde	vist	interesse,	men	er	ikke	aktuelle	mere.	

Fortsætter	pt	uændret.	

	

9)	Nyt	fra	USU,	v.	Susan	og	Nicklas	

Der	blev	holdt	USU	møde.	Træner	situationen	er	ikke	så	god,	da	mange	af	trænerne	af	ramt	af	
skade	eller	meget	studie.		

Vinterferie	camp	med	16	børn,	hvor	ABC	får	tilskud.	Døgnminton	kunne	måske	godt	være	en	
mulighed	i	ABC.	Der	bliver	holdt	sommercamp	i	ABC	i	uge	31.		

	

10)	Nyt	fra	SEU,	v.	Morten	



Der	er	seniorudvalgsmøde	i	morgen,	hvor	træneren	HP	også	er	tilstede.	

	

11)	Nyt	fra	MOU	v.	Henrik	

Henrik	stopper	som	motionistformand,	og	vi	håber	meget,	at	der	kan	findes	en	ny.	

	

12)	Nyt	fra	VEU	v.	Marie	

De	er	ved	at	vinde	deres	pulje,	så	det	går	rigtig	godt.	

	

13)	Evt.	

En	kontrakt	med	en	ny	hovedsponsor	er	underskrevet.	Det	er	RSL	der	er	blevet	ny	
hovedsponsor,	efter	flere	sponsormøder	med	forskelligere	sponsorer.		

Næste	bestyrelsesmøde	er	den	4.	april	kl.	17.30.	

Generalforsamlingen	bliver	afholdt	d.	2.	maj	kl.	19,	hvor	der	er	valg	til	flere	bestyrelsesposter.	
Bestyrelsen	opfordrer	ABC’s	medlemmer	til	at	melde	sig.		


